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Írásbeli kérdés

„Miért égetjük el erdeinket?" címmel a Házszabály 91 . §-a alapján kérdést kívánok
benyújtani Persányi Miklós kömyezetvédelmi és vízügyi miniszterhez . A kérdésre a választ
írásban kérem .

Tisztel Miniszter Úr!

Választókörzetemben több településből kerestek meg, hogy a SEFAG Szántódi Erdészetből
nem tudnak hagyományos fűtési módú lakásaikba tűzifát vásárolni, mert az erdészet a
rendelkezésre álló teljes fatermelését a pécsi erőműbe szállító mert azt mint megújuló
erőforrás használják fel .

Kérdezem Miniszter úrtól, hogy helyesnek ítéli-e meg, hogy azokon a kistelepüléseken ahol
nincs mód gázfűtésre, ellehetetlenül a hagyományos fűtés?

Valóban az e a megújuló energia Program vezérelve, hogy erdőinket tűzifává változtassuk, az
intenzív kitermelés mellett van e megfelelő mennyiségű új erdőtelepítés?
Várom válaszát!
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